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Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół 2/2024 

 

 

Posiedzenie w dniu 27 maja 2024 

Miejsce posiedzenia: Centrum Kultury i Biblioteka w Piaskach 

Obrady rozpoczęto 27 maja 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13.30 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska 

2. Anna Dąbrowska 

3. Bernard Dorsz 

4. Jagoda Dudka 

5. Justyna Grobelna 

6. Krzysztof Jakuszek 

7. Mirosława Konieczna 

8. Tomasz Koralewski 

9. Jarosław Łapawa 

10. Rafał Nowak 

11. Szymon Pawlak 

12. Marcin Porzucek 

13. Justyna Sarbinowska 

14. Maria Wesołek 

15. Daria Wojciechowska 

 

Wójt – Dariusz Naskręt 

Skarbnik – Bogumiła Sosnowska  

 

Tematy posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 11/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 12/2024 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Edukacji, Kultury 

i Pomocy Społecznej 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 13/2024 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2024 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 14/2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 15/2024 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju na 

2024 rok 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 16/2024 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i 

Pomocy Społecznej na 2024 rok 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 17/2024 w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Piaski do Walnego 

Zgromadzenia Członków Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 18/2024 w sprawie zasad ustalania wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy Piaski 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 19/2024 w sprawie ustalenia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu 

kosztów podróży służbowej. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 20/2024 w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na 

terenie Gminy Piaski. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 21/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

i odstąpienia od przetargu 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 22/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowości w 

funkcjonowaniu  Urzędu Gminy Piaski 

13. Wolne głosy.  
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Przewodniczący Rady Gminy powitał wszystkich obecnych. Zaproponował aby wspólne posiedzenie Komisji Rady 

Gminy prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju, Radna Justyna Grobelna.  

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 11/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 12/2024 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 

Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej 

Przewodniczący Rady poinformował, że do grona radnych dołączyła Pani Jagoda Dudka. Mówił, ze jako jedyna z 

radnych jest nauczycielem. Zaproponował aby Radna Jagoda Dudka została członkiem Komisji Edukacji, Kultury i 

Pomocy Społecznej.  

Radni nie wnieśli uwag. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych Radnych 

(komisje Rady). 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 13/2024 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na rok 

2024 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 14/2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej..  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 15/2024 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i 

Rozwoju na 2024 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Budżetu.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 16/2024 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, 

Kultury i Pomocy Społecznej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówili członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 17/2024 w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Piaski do 

Walnego Zgromadzenia Członków Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu 

Gostyńskiego 

Projekt uchwały omówił Wójt.  

Poinformował, że zgodnie z zapisami statutu Stowarzyszenia do  Walnego Zgromadzenia Członków Stowarzyszenia 

Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego zawsze wchodzi Wójt. Radny oraz osoba wyznaczona przez 

Wójta. W poprzedniej kadencji był to Wójt Wiesław Glapka, Sekretarz Andrzej Konieczny oraz Dyrektor CKB 

Sebastian Nowak. Zaproponował aby na przedstawiciela Gminy powołać Radnego Rafała Nowaka.  

Radny Rafał Nowak wyraził zgodę oraz poprosił o sprawozdania z działalności Stowarzyszenia z ubiegłych lat.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 18/2024 w sprawie zasad ustalania wysokości diet i zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Piaski 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Zaproponował aby diety radnych pozostały na tym 

samym poziomie.  

Skarbnik Gminy przedstawiła obowiązujące kwoty diet dla poszczególnych radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 19/2024 w sprawie ustalenia zasad przyznawania sołtysom diet i 

zwrotu kosztów podróży służbowej. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Przewodniczący Rady Gminy.  

Radny Marcin Porzucek zapoznał radnych z wysokościami diet poszczególnych sołectw z terenu powiatu 

gostyńskiego. Gmina Piaski ma najwyższe stawki diet, uchwała obowiązuje od 2007 roku i ma zapis że sołtys 

otrzymuje 25% najniższego wynagrodzenia. W związku z tym zaproponował aby kwota diety dla wszystkich 

sołtysów równa w wysokości 800,00 zł 

Wójt zapoznał radnych z informacją o gruntach oddanych w dzierżawę sołtysom, rocznych kwot dzierżawy gruntu 

jaką sołtysi wpacą do gminy, inkasa zobowiązań  pieniężnych sołtysów oraz pozostałym uposażeniu sołtysów.  

W trakcie dyskusji poruszano kwestie dzierżawy ziemi „sołeckiej”, wysokości diet oraz inkasa jakie sołtysi 

otrzymują za pobór podatków, ustaleń procentowych. Radni uznali, że grunty oddane w  dzierżawę sołtysom należy 

wydzierżawić w formie przetargowej.  Po upływie umowy dzierżawy  tj. 31 sierpnia należy grunty wydzierżawić 

poprzez ogłoszenie przetargów. Wszyscy Radni jednogłośnie ustalili kwotę diet dla sołtysów miejscowości gminy 

Piaski w wysokości  800,00 zł. 

Więcej uwag nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych Radnych 

(komisje Rady). 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 20/2024 w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad 

Sołeckich na terenie Gminy Piaski 

Projekt uchwały omówił Wójt.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 21/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy i odstąpienia od przetargu 

Projekt uchwały omówił Wójt.  

Radna Justyna Sarbinowska zapytała czy jest możliwość  skrócenia  terminu  dzierżawy lub przedłużenia na czas 

nieokreślony. Zaproponowała wprowadzenie zmian gruntu na możliwość wydania warunków zabudowy.  

Wójt poinformował, że zorientuję się co do zaproponowanych zmian. 

W trakcie dyskusji  Radni byli zgodni aby przedłużyć dzierżawę na czas nieokreślony.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 22/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowości w 

funkcjonowaniu  Urzędu Gminy Piaski 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Rafał Nowak.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

  

 13. Wolne głosy. 

 

Radna Justyna Sarbinowska poprosiła o wykoszenie traw przy dawnym dworcu PKP oraz rowu za ul. Ogrodową. 

Radny Jarosław Łapawa zwrócił uwagę na zarośniętą ścieżkę pieszo rowerową Piaski – Strzelce Wielkie.  

Radna Grażyna Andrzejewska poprosiła Wójta o kontrolę patrolu POLICJI na drodze w Drzęczewie Drugim ze 

względu na bardzo szybkie poruszanie się samochodów, bardzo duży ruch pojazdów oraz niezgodność znaków 

ograniczających prędkość.  

Wójt odpowiedział, że jest projekt zmiany organizacji ruchu na tym odcinku.  

Radny Tomasz Koralewski zapytał o możliwość zamontowania lustra na łuku ul. Drzęczewskiej. 
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Wójt oprócz lustra zaproponował również wymalowanie pasa odgradzającego na środku jezdni na ul. 

Drzęczewskiej. Radny Szymon Pawlak prosi o wyjaśnienie ograniczenia prędkości na drodze do Bodzewa (z jednej 

strony jest znak ograniczający prędkość, z drugiej strony nie ma).  Zwrócił również uwagę na plac przed remizą w 

Bodzewie, który jest nieuporządkowany.  

Wójt wyjaśnił, że plac przed remizą należy do osoby prywatnej. Radny Szymon Pawlak zaproponował negocjacje w 

sprawie ewentualnej zamiany działek odnośnie placu przed remizą.  

Radny Marcin Porzucek poprosił o zorganizowanie w najbliższym czasie spotkania w sprawie budującej się 

obwodnicy oraz przypomniał również o nawierzchni ul. Chrobrego w Piaskach.  

Radny Rafał Nowak poprosił o zorganizowanie zebrań z osobami, spółkami, które reprezentują i współpracują z 

gminą Piaski, poprosił również o przedstawienie rozliczenia mediów między szkoła w Piaskach a stacjonującym  

tam żłobkiem prywatnym.  

Radna Justyna Grobelna poinformowała o prośbie ul. Kasprzaka, ul. Zielonej i ul. Placu Wolności w Piaskach o 

zabezpieczenie miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych.  

Wójt poinformował o zaprzestaniu działania przedszkola ENART od 1 września 2024r. i zapewnił, że wszystkie 

dzieci z gminy Piaski znajdą miejsce w pozostałych oddziałach przedszkolnych.  

 

Na tym komisję zakończono.  

                                                                                     

Przewodnicząca posiedzenia  

                                                                                Justyna Grobelna  

 

 

 

 

Przygotował: Joanna Polaszyk 


